

2020 IEEE 5th International Conference on Signal and Image Processing (ICSIP 2020)

2020年第五届IEEE信号与图像处理国际会议 (ICSIP 2020)

在线会议通知

尊敬的作者，您好，

首先，感谢您对 ICSIP 2020 会议的支持！


会务组今天接到了关于本次会议申报教育部举办线下会议的结果回复：由于最近天气转凉，疫情的情况也没有完全稳定，作者的人身安全是首要考虑因素。考虑到现场会议带来的人员跨省/跨国流动，人员聚集开会/用餐等等，可能会对作者人身安全带来的一系列不确定后果，教育部驳回了本次线下会议的申请。会务组很遗憾的通知您：ICSIP 2020 会议不得不改成全网络形式召开。

目前正在安排会议日程，预计在 10 月 14 日左右会给出详细日程。请各位作者认真准备自己的演讲 PPT 和演讲内容，我们 10 月 23-25 日，在 ZOOM 见！

会议论文集，目前也在安排在，将在 10 月 21 日左右给出。

感谢您的理解与合作。如有任何疑问，请通过 icsip2016@vip.163.com，或电话：+86-137-3111-1131，与会务组联系。

ICSIP 会务组
会议网站：<http://www.icsip.org>
联系电话：+86-137-3111-1131
邮箱：icsip2016@vip.163.com

The logo is a circular seal for the ICSIP 2020 conference. It features the text 'ICSIP 2020' in the center, surrounded by '2020 IEEE 5th International Conference on Signal and Image Processing'. There is a star above the text 'ICSIP'.

2020 IEEE 5th International Conference on Signal and Image Processing (ICSIP 2020)

Fully Virtual Conference Notification

Dear Participants of ICSIP 2020,

First of all, thank you for your support for ICSIP 2020!

The Conference Organizing Committee just received a reply from the Ministry of Education on the result of applying on-site conference of ICSIP 2020: Due to the recent cold weather, the epidemic situation is not completely stable, and the personal safety of the participants is the primary concern. Considering that the cross provincial/cross-border flow of personnel brought by the on-site conference, and personnel gathering for the conference/meals, may bring a series of uncertain consequences to the personal safety of the participants, the Ministry of Education rejected the application for this on-site conference. We are sorry to inform you that ICSIP 2020 Conference has to be held online as fully virtual conferences.

Now, we are busy arranging the conference schedule, and the detailed schedule is expected to be handed out around October 14th, 2020. Please carefully prepare your speech PPT and content. We'll see you via ZOOM from October 23rd to 25th, 2020.

The conference proceeding is also under arrangement and expected to be handed out around October 21st, 2020.

Thanks for your understanding and cooperation. Should you have any queries please do not hesitate to contact us at icsip2016@vip.163.com, or Tel: +86-137-3111-1131.

ICSIP Organizing Committees
Conference Website: <http://www.icsip.org/>
Contact Number: +86-137-3111-1131
Email address: icsip2016@vip.163.com

